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EDITORIA L 
El grup de C.I.U., després d'un any de constitució de rAjuntament 

a les passades eleccions vol fer un petit balanc, de la seva actuado dins 
l'Ajuntament com a oposició contructiva a l'equip de Govern a pesar de ser 
la llista mes votada. 

Fore el nostre desitg poder dir que el nostre Ajuntament va molt bé, 
pero nosaltres creiem que no és així; cal fer una volta peí nostre poblé per a 
veureu. 

Es evident que es parla massa pels cafés i molt poc a l'Ajuntament, 
es a dir, que es parla molt i es fa poca feina (quan diem f eina, no ens ref erim 
a ensof atar el pare o netejar l'abocador d'escombreries; coses que es f an pero 
pensem que per aixó ja hi son els treballadors municipals). 

Nosaltres trobem a faltar iniciatives, prioritats; en una paraula, un 
programa de Govern i de desicions positives peí nostre poblé; quelcom que 
desgraciadament no existeix i que dificilment es pot aconseguir mirant 
endarrera i sense moure's de l'Ajuntament. 

Desitgem.que el proper any de govern puguem dir coses molt mes 
positives del nostre estimat poblé. 

L'equip de Regidors de C.I.U. 
a l'Ajuntament d'Alpicat. 



Resposta delsregidors de C.I.U. a laproposta de fonmu part di /'« ffuipdegovern 
d'aquest Ajuntament, formulada peí Sr. Alcalde, Jeroní Pra en el Pie 
Ordinari de 26 de Juny de 1992. 

El grup de C.I.U., després de les eleccions municipals ja va mostrar la »eva ¡ntenció 
d'arribar a un acord de Govern amb el grup del PSC-PSOl, mii|.m<>.tnt una reunió amb el M-U cap 
de llista, en la qual el nostregrup va fer propostes coiu i< t. . i . . \ .1 oíeril a mantenir una nova 
reunió entre els dos grups, que no es va portar a termo. 

Després de l'elecció del Sr. Alcalde, aquest ens va proposar formar part de l'equip de 
govern, oferint un Tinent d'Alcalde i la possibilitat do pendro rosponsabilitats en alguna área 
determinada de govern. 

Els regidors de C.I.U., varem refusar l'oferimont don.it que després do la primera reunió 
iniciada per nosaltres no obtinguerem cap tipus de resposta, i no es va portar a torme cap l l b < 
reunió, en conseqüéncia vam entendre que no volien sabor res mes de nosaltres. Si mós no, els 
regidors de C.I.U, vam fer palesa la nostra intenció do no croar problemes, d'intenUl ftl UAI 
oposició constructiva peí bé del poblé i mai defensar una oposició destructiva, com lio dfDIO ti I 
el fet que no hem fet valer la premsa, ni altres mitjans de comunicado, perqué croiem i|n. i I 
nostres problemes els hem de resoldre aquí. 

Com a grup, nosaltres hem fet propostes de les quals s'han acceptat i aprovat algún*  I 
d'altres no, i l 'equip de govern ha pogut governar durant aquest primer any amli l, 
iniciatives i les seves idees amb les que hem pogut estar o no d'acord, pero en definitiva, 
governen, cosa que nosaltres respectem. 

El dia 8 de gener de 1992, vam teñir una reunió amb els regidors del PS( l'Si M peí 
iniciativa del Sr. Alcalde, en la qual s'ens va proposar arribar a un acord de govern entre ftrupi 
que consistía en formar junts un sol equip de govern, amb la salvetat de que ('alcaldía en 
innegociable. El grup de C.I.U. va proposar com a primer punt de negociado el compartí) 
l'alcaldia, o sigui dos anys cada grup i treballar junts, respectan! sempre que el trob.ill re.iht/.il 
era de tots els membres de l'Ajuntament i no només del Sr. Alcalde. Nosaltres dofen larem 
aquesta postura en base a que la llista de C.I.U. en les eleccions municipals va sor la IIUU Bl< 
votada. També s'ens va proposar en aquesta reunió fer un Referendum al qual ens vam oposai 
per entendre que ja s'havia fet d'una forma legal amb les eleccions. La reunió va cloure sonso 
haver arribat a cap acord entre els dos grups. 

El dia 26 de Juny de 1992 en la sessió del Pie Ordinari s'ens va tornar a fer l'oferiment de 
formar part de l'equip de Govern per part del Sr. Alcalde, i a la qual cosa com varem dir en el l'le 
contestem per escrit: 

Sr. Alcalde en resposta a l'oferiment fet de pendre part en l'equip de Govern de l'Ajuntament 
d'Alpicat lifem saber: 

1.- Sí estem d'acord en formar part d'un únic equip de Govern, amb la comí ¡ció ¡le compartir 
l'alcaldia dos anys cadagrup,ja que som la llista mes votada ipensem que el nostrepoblé sortiria 
molt beneficiat d'aquest acord. 

2.- Proposem redactar un document, amb la finalitat de governar amb un cqu ip únic al marge 
deis partits politics representáis en aquest Ajuntament, i donar difusió pública a tot el poblé. 

Firmat: els regidors de C.I.U. 
ALPICAT a 2 de Juliol de 1992 

EL TREBALL DURANT EL PRIMER ANY DE GOVERN 

Després d'un any de gestió del nou Ajuntament d'Alpicat, cal fer batane de totes 
les coses que han esdevingut. 

Des del moment que es va constituir la nova Corporacíó hem intentat treballar peí 
poblé des de la nostra situació actual; des del primer dia el nostre grup ha presentat de forma 
continuada un seguit de propostes ais Plens per a dur-les a terme al nostre poblé i dins les 
diferents árees d'interés. Potser, en algún moment hi ha hagut qui hagi pensat que estavem en 
un segon terme; sense conéixer la realitat que ens envolta; pero sempre hem estat al davant de 
tot i mes d'un es sorprendrá en saber les propostes que hem portat ais Plens de la Corporació i 
que en alguns casos han assumit com a propostes própies altres persones demostrant una 
excepcional falta d'ética. 

URBANISME 
En l'ámbit urbanístic es varen presentar propostes de projectes peí Pía Únic d'Obres 

i Servéis de Catalunya: l'obertura del carrer Nord i prolongació del carrer Mn. Cinto, proposta 
que posteriorment va presentar l'Ajuntament com a projecte definitiu. També proposarem la 
realització de projecte d'un nou escorxador per evitar les molésties que ocasiona l'actual; a criteri 
del grup de Govern es va decidir deixar-lo on estava i anar arreglant-lo succesivament la qual cosa 
ha suposat una despesa elevada i continuem tenint un escorxador vell i molest pels veíns ( P ie 
d e 3 0 - 0 8 - 1 9 91 ). 

D'altra banda i com a necessitat imperiosa, des d'un bon principi, el nostre grup va 
presentar la proposta de suprimir una corba molt perillosa al camí de les Bruixes, aquesta 
proposta es va aprovar en Pie pero encara no ha estat realitzada. ( P ie de 3 0 - 0 8 - 1 9 9 1 ). 

INFRAESTRUCTURA i SERVÉIS 
Dins el camp d'infraestructura urbana créiem necessari la normalització de tots els 

cartells indicadors que s'havien col.locat i els que posteriorment es col.locarien i així ho van fer 
saber en una proposta que el Pie va acceptar. (Pie del 2 7 - 1 2 - 1 9 9 1 ). 

Recollint impresions del veínat varem-proposar la realització d'un estudi de l'abast 
de la veu pública peí seu millorament ( P ie del 3 0 - 0 8 - 1 9 9 1 ), la qual cosa es va executar 
posteriorment pero ha iniciativa del nostre grup. En el mateix pie vam proposar la col.locació de 
miralls viaris en les cruilles mes perilloses desl carrers. 

D'altra banda trobarem interessant i així ho vam proposar al Pie endegar una 
campanya de concienciado del veinat referent a la utilització deis contenidors de deixalles de 
vidre, si mes no la proposta es va fer, encara que l'equip de Govern no ho ha cregut oportú dones 
hi continua havent els mateixos problemes. ( P ie del 2 7 - 0 2 - 1 9 9 2 ). 

En múltiples ocasions s'ha demanat a l'equip de Govern la reparado de l'escalfador 
d'aigua deis vestidors del Pare del Grao, encara que, malauradament, f ins al present moment no 
sharea l i t za t(P lens del 3 0 - 1 0 - 1 9 9 1, 2 1 - 0 2 - 1 9 9 2, 2 4 - 0 4 - 1 9 9 2, 1 2 - 0 6 - 1 9 9 2 ). 

També varem observar el deplorable estat en que es trobava la part baixa del Pare del 
Grao degut principalment al mal ús que s'en f a durant la nit, per aixó vam proposar la col.locació 
de llums de l'Avinguda del Pare, carrer del Bosc i el vell molí d'oli. Per part de I'Alcaldia es va 
manifestar que no era una obra necessária i que l'Ajuntament no tenia disponibilitat económica, 
per la qual cosa, la proposta va ser refusada amb els vots en contra del grup de Govern. 

En contrapoposta a la presentada per I'Alcaldia de fer direcció única part del carrer 
Lleida vam proposar el fer respectar els senyals ja existents d'aparcament per l'auxiliar de policia 
local (i no pas per la Guardia Civil com s'ha difós peí poblé de forma mal intencionada) durant 
un temps prudencial per tal de concienciar a la gent. ( P ie del 2 9 - 0 5 - 1 9 92 ). 

En quant a les obres d'acondicionament i reestructurado de la casa consistorial vam 
creure oportú solicitar un projecte de re-distribució de l'habitatge superior per tal d'aprofitar 
millo r les dependéncies municipals i proposarem la supressió de la rampa d'accés exterior, no 
per considerar-la innecessária, sino tot el contrari, dones pensem que presenta greus problemes 
peí servei que ha de fer ais minusválids i pensem que s'ha de fer un estudi serios per trobar una 
bona solució (Pie del 1 2 - 0 6 - 1 9 9 2 ). 
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INVERSIONS EN OBRES D'INTERES SOCIAL 

Per tal d'amillorar l'aspecte general del poblé durant el periode estiuenc i netejar-lo 
bé de cara a la Festa Major vam proposar la contractació d'una persona amb aquesta finalitat i 
durant un periode de tres mesos, l'equip de Govern va manifestar que ja ho tenien previst. (Pie 
del 24-07-1992). 

També várem intervenir directament en la possible participado en grans obres, 
concretament presentarem una proposta d'ajut a la comunitat de regants per a la execució d'uns 
embassaments que va ser refusada per l'equip de Govern simplement per considerar-la propa-
gandística (Pie del 0 3 - 1 2 - 1 9 9 1 ). En el mateix sentit presentarem una proposta'de realització 
d'un casal d'avis, indicant al mateix temps la possibilitat d'obtenir subvencions per a la seva 
execució, aquesta proposta també va ser refusada per la resta de membres del Fie, dones segons 
l'equip de Govern ells mateixos havien parlat amb els jubilats i aquests els hi havien manifestat 
que ja estaven contents amb la llar actual ( P ie del 0 8 - 1 0 - 1 9 9 1 ). 

CULTURA iLLEURE 
Dins l'ámbit cultural i de lleure, el nostre grup proposá al Pie la contractació d'un 

muntatge aquátic on tota la mainada del poblé pugués passar un dia for^a divertit, evidentinent, 
tot el Pie hi va estar d'acord i ben aviat es fará (Pie del 2 3 - 0 7 - 1 9 9 2 ). 

A mes a mes a través de nombroses preguntes ens hem interessat peí f uncionament 
de l'emissora municipal de radio i vam propugnar la seva legalització, la qual cosa s'ha vist que 
era necessária posteriorment. 

En el mateix sentit ens hem interessat peí funcionament de la Biblioteca i hem 
consultat les noves adquisicions. 

Vam gestionar i aconseguir una subvenció de 30.000,-ptes. demanada al Consell 
Comarcal per a la Coral San Bartomeu. 

ORGANITZACIÓ INTERNA DE L'AÍUNTAMEN T 
En tot el referent a l'ámbit intern de funcionament de l'Ajuntament es va proposar 

al Pie la supressió de la Comissió de Govern, en primer lloc per evitar la situació de desinf orinado 
que s'havia creat quan se'ns va negar l'assisténcia a aquesta Comissió de Govern (Pie del 3 0-
0 8 - 1 9 9 1) i en segon lloc donada la situació de minoría en que es va trobar l'equip de Govern 
en el moment que el PP va deixar de recolzar-Ios; era evident que el mes lógic a partir d'aquells 
moments era que l'Ajuntament governés amb tots els regidors en Pie i tenint el poder d'execució 
l'Alcaldia, finalment tot aixó ho va considerar la majoria de regidors i així es va fer (Pie 
extraordinari del 21-02-1992). 

D'altra banda i tenint present que l'arquitecte municipal acabava el seu contráete es 
proposá la contractació d'un arquitecte que fos sel.leccionat peí Pie i que el seu contráete laboral 
no fos indefinit (fixe) com pretenia l'Alcaldia, ja que pensem que aixó suposa una cárrega 
económica que es pot estalviar i tenint en compte que a Harg termini será una tasca gestionada 
peí Consell Comarcal. 

Aix ó és un resum del nostre treball en aquest primer any, en qualsevol cas ningú ens 
pot retreure la falta d'iniciativa i propostes per a millorar la qualitat de vida deis alpicatins; 
algunes d'aquestes ha estat acceptades pero han passat a pertanyer a altres propietaris, per aixó 
creiem necessari aquest petit document; d'altres propostes han estat rebutjades, algunes per 
raons inversemblants i sense cap raonament lógic per no ser acceptades. 

Finalment només us volem recordar que a l'Ajuntament teniu les actes deis Plens a 
la vostra disposició per qualsevol consulta o comprobació que vulgueu fer. 

RESUM E C O N O M IC DE L 'AJUNTAMENT D'ALPICAT 

Per part de l'equip de Govern s'ha dit repetides vegades que la gestió de l'anterior 
Ajuntament havia deixat un gran déficit i que aixó repercutiría negativament en la gestió del nou 
equip de Govern. Per la qual cosa hem cregut convenient facilitar un resum económic de I'any 
91 i un detall deis préstecs de l'Ajuntament. (Dades facilitades per Secretaria de l'Ajuntament). 

Acta del Pie del dia 21 de Febrer de l'any 1992. 

Liquidació del pressupost de l'any 1991: 
Ingressos durant l'any 1991 
Pagaments any 1991 

Existencia en Caixa a 31 de desembre de 1991 
Restes per cobrar a 31 de desembre de 1991 

Pendent de pagament a 31 de desembre de 1991 

D I F E R E N C I A —S U P E R Á V I T a 31 de desembre de 1991 

211.185.679,-ptes. 
182.241.894,-ptes. 

28.943.785,-ptes. 
62.103.792,-ptes. 

77.751.894,-ptes. 

13.295.603,-ptes. 

Acta del Pie del dia 27 de desembre de 1991. 

PRESSUPOST PER L'ANY 1992 
INGRESSOS: 
Impostos directes 
Impostos indirectes 
Taxes i altres ingressos 
Transferéncies corrents 
Ingressos patrimonials 
Passius financers 

TOTAL PRESSUPOST INGRESSOS: 

36.000.000,-ptes. 
10.000.000,-ptes. 
11.000.000,-ptes. 
24.700.000,-ptes. 

50.000,-ptes. 
250.000,-ptes. 

82.000.000,-ptes. 

DESPESSES: 
Personal 
Despesses bens corrents i servéis 
Despesses financeres 
Transferéncies corrents 
Inversions reals 
Transferéncies de capital 
Passius financers 

TOTAL PRESSUPOST DESPESSES: 

23.895 

31.655 

8.200 

9.900 

850 

2.000 

5.500 

000,-ptes. 

000,-ptes. 

000,-ptes. 

000,-ptes. 

.000,-ptes. 

000,-ptes. 

,000,-ptes. 

82.000.000,-ptes. 



DETAL L DELS P R E S T E CS DEL AJUNTAMENT DE ALPICA T 

CAPITAL INICIA L OIJOTA ANYAL 

DIPOSITS 16.299.006.- 2.814.179.-
( Quedará liquidat a l'any 95 ) 

CAMPANAR - 1 5.826.267 .- ' 754.528 .-
( Quedará liquidat a l'any 97 ) 

CAMPANAR - 2 6.271.717 .- 812.216 .-
( Quedará liquidat a l'any 98 ) 

CAMPANAR - 3 1.901.954 .- 246.312 .-
( Quedará liquidat a l'any 99 ) 

COL-LEGI PUBLIC 34.000.000 .- 5.625.012 .-
( Quedará liquidat a l'any 99 ) 

DIPUTACIÓ AVENC BIBLIOTECA 2.500.000 .- 250.000 .-

TOTAL io.502.247 .-
ANYA L 

PENDENT DE R E T O R N AR AL 31 de Desembre de l 'anv 1.991 

CAMPANAR .- 1 .- 4.365.983 .- Ptes. 

CAMPANAR .- 2 .- 5.249.525 .- Ptes. 

CAMPANAR .- 3 .- 1.671.352 .- Ptes. 

DIPOSIT .- 9.887.025 .- Ptes. 

COL-LECI.- 32.001.114 .- Ptes. 

TOTALS .- 53.174.999 .- Ptes. 

PROPOSTES I INTERVEN* IONS POR 1ADES A TERME P E E G R UP DE CiU: 

.- Proposta de realitzaciód'unestudi de l'abast deven publica per a la seva millora (Pie 
Ord. 30 - 8 - 91). 

.- Proposta d'agengament del camí de les bruixes eliminant una corba d'altra perillositat 
(Pie Ord. 30 - 8 - 91). 

.- Proposta de col.locació de miralls viaris en les creiiilles mes perilloses del poblé (Pie 
Ord. 30 - 8 - 91). 

.- Proposta al PUOS (Pía únic d'obres i servéis) de Catalunya amb els següents 
projectes: 

.- Prolongado C/ Mossen Cinto i Obrir C/ Del Nord 

.- Projecte d'un nou escorxador a les alores del poblé. 

.- Solicitud d'assisténcia a les Comissions de (íovern (Pie Ord. 3 0 - 8 - 9 1 ). 

.- In tervenció referent a la previsió de les obres del Pía Específic de la 
Diputació, per tal de por tar a terme una obra anyal, afegint la construcció 
d 'una L lar de Jub i lá is (Pie Ext. 8 - 10 - 91). 

.- Pregunta a 1' Alcaldía referent a la resolució de l 'expedient per a la construcció 
d 'una L lar de Jubi lá is, demanant que es cont inuin les gestions endegades per 
l 'an ter ior A juntament (Pie Ord. 30 - 10 - 91). 

.- Preg per agen^ar l 'escalfador d 'a igua deis vest idors del Pare del G rao ( Pie 
Ord. 30 - 10 - 92). 

.- Proposta d 'apor tac ió de capital per a la construcció deis embassaments 
d 'a igua pro jectats per la Comuni tat de regans (Pie Ext. 3 - 12 - 92). 

.- Proposta per la regu lar i t /ac ió i normal i tzac ió deis cartel ls ind icadors ( Pie 
Ord. 27 - 12 - 92). 

.- Intervenció recordant els acords d'anteriors plens que encara no s'han portat a 
terme: (Pie Ord. 21 - 2 - 92) 

.- El iminado de la corba del camí de les bruixes. 

.- Col.locació de miralls ais carrers. 

.- Subvenció per la construcció d'una Llar de Jubiláis. 

.- Agen^ament de l'escalfador d'aigua del Pare del Grao. 
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.- Proposta de supressió de la Comissió de Govern (Pie Ext. 21 - 2 - 92). 

.- Sol.licitud per portar a terme un estudi amb avant-projecte i memoria valorada per la 
redistribució de la vivenda de 1'edifici consistorial per ampl iado de les dependéncies 
municipais (Pie Ord. 16-3- 92). 

.- Preg per endegar una campanya per tal de que es dipositin les deixalles de vidre ais 
contenidors col.locats per a tal efecte (Pie Ord. 27 - 3 - 92). 

.- Proposta de ferrespectar els senyals j a existents d'aparcament al C/Lleida per l'auxiliar 
de Policía Local, en contra proposta a la presentada per l'Alcaldia de fer direcció única 
part del C/ Lleida (Pie Ord. 29 - 5 - 92). 

.- Proposta de contractació d'un arquitecte que siguí previament seleccionat peí Pie, i amb 
el mateix régim de contractació que l'anterior Arquitecte (Pie Ord. 12 - 6 - 92). 

.- Proposta de supressió de la rampa d'accés a l'Ajuntament (Pie Ord. 12 - 6 - 92). 

.- Preg recordant l'agencmnent que s'ha de realitzar a l'escalfador d'aigua del Pare i que 
encara no s'ha fet (Pie Ord. 12 - 6 - 92). 

.-Proposta d'indemnització ais regisdors de l'Ajuntament (Pie Ord. 10 - 7 - 92). 

.- Proposta per enllumenar la part baixa del Pare del Grao (Pie Ord. 10 - 7 - 92). 

.- Proposta de contractació per tres mesos d'estiu d'una persona per realitzar tasques de 
neteja (Pie Ord. 24 - 7 - 92). 

.- Proposta de contracció del JOC MOLL , per po r tar a les piscines del poblé ( Pie 
Ord. 24 - 7 - 92). 
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ASSTGNACIÓ D ' INDEMNITZACIONS.-

Proposta del grup de regidors. de CiU 

Els membres de les Corporacions Locáis poden percebre indemnitzacions en la quantia 
i les condicions que acordi el Pie de la Corporació, per la qual cosa proposem les següents 
indemnitzacions: 

- Per assisténcia a Pie Ordinari o Extraordinari: 

President del Pie (Alcalde) 12.000 Ptes. 

Regidors 3.000 Ptes. 

- Per assisténcia a altres Comisions: 

President 3.000 Ptes. 

Regidors 2.000 Ptes. 

Proposta de l'Alcaldia: 

Per cada grup polític 10.000 Ptes / mes. 

Per cada regidor amb dedicado a tasques especifiques 15.000 Ptes / mes. 

Assignació al Sr. Alcalde 50.000 Ptes / mes. 

President de la Comissió de comptes 7.000 Ptes / mes. 

Assisténcia a cada reunió de la Comissió Especial de Comptes 2.000 Ptes / sessió 

A petició del Sr. Alcalde, es va retirar la proposta. 

PROPOSTA DE RESTAKLIMENT DE LA COMISSIÓ DE GOVERN.-

Es Proposa: 

Ir . - Restablir la Comissió de (¡overn, formada per tres membres, a mes de l'Alcaldc. 

2n. - Delegar a la Comissió de Govern, les següents competéncies: 

- L'emissió de l'informe ais expedients d'Activitats Classificades. 
- L'adquisició de béns i la transaeció sobre els mateixos, així com la seva alienado o qualsevol 

altre acte de disposició incloent-hi la cessió gratuita a altres Administracions o Institucions 
Publiques i a institucions privades d'interés públie i sense afany de lucre. 

- La contractació de les obres municipais que el seu import excedeixi del 5% deis recursos 
ordinaris del pressupost o del 50% del límit general aplicable a la contractació directa, llevat de 
l'aprovació de projectes i de la fixació de la modalitat de contractació. 

- L'exercici de les accions administratives i judicials i la defensa deis procediments incoats 
contra l'Ajuntament. 

- Les demes que expressament li confereixin les liéis, llevat deis casos per ais que s'assenyali 
una majoria qualificada. 

3r. - Fíxar com a régim ordinari de sessions del Pie, en el darrer divendres de cada mes, si bé 

podrá aban^ar-se o endarrerir-se fins a un maxim de vuit dies si els diferents assumptes així 

ho aconsellen. 

A petició del Sr. Alcalde, es va retirar la proposta. 



Pie del dia 28 d'agost de 1.992 

PROPOSTA DE LA SRA. MARÍ A MARGARITA SERES FK.UERAS SOBRE 
REPLANTETAMENT DEL RESTABLIMENT DE LA COMISSIÓ DE COVERN. COM A 
CONTESTA A LA PROPOSTA DE L'ALCALDI A DEL DIA DEL DE IULIOL PASSAT. 

Es sotmet a la considerado del Pie, la proposta presentada per la Sra. Maria Margarita Seres 

Figueras, que té la següent transcripció: " En contestació formal a la invitado de 1'Alcaldía del dia 

10 de juliol passat, aquesta regidora, en ordre a También! de contraposició generat, i en vistes a 

adoptar postures mes practiques i convenients al desenvolupament de les funcions d'administració 

i gestió d'aquest municipi, respon que accepta entrar a formar part de la Comossió de Govern 

d'acord amb els principis d'actuació i condicions concretáis conjuntament amb 1'Alcaldía, tenint 

sempre present i en compte els interessos generáis de fots els veins d'Alpicat, independentment 

de conveniéncies marcadament polítiques que pretenen prendre part en la vida pública del nostre 

poblé, provocant un clima hostil a la bona convivencia cívica i de germanor que el progrés d'una 

localitat com Alpicat está reclamant. 

Per la qual cosa accepto la proposta feta per l'Alcaldia, en referencia ais següents apartats: 

Ir . - Restablir la Comissió de Govern, formada per tres membres a mes de 1'Alcalde. 

2n.- Delegar a la Comissió de Govern, les següents competéncies: 

- L'emissió de l'informe ais expedients d'Activitats Classificades. 

- L'adquisició de béns i la transacció sobre els mateixos, així com la seva alienado o 

qualsevol altre acte de disposició incloent-hi la cessió gratuita a altres Administracions o 

Institucions Publiques i a institucions privades d'interés públic i sense afany de lucre. 

- La contractació de les obres municipals que el seu import excedeixi del 5% deis recursos 

ordinaris del Pressupost o del 50% del límit general aplicable a la contractació directa, llevat de 

l'aprovació de projectes i de la fixació de la modalitat de contractació. 

- L'exercici de les accions administra!i\ es i judicials i la defensa deis procediments incoáis 

contra l'Ajuntament. 

- Les demés que expressament li confereixen les liéis, llevat deis casos per ais que s'assenyali 

una majoria qualificada. 

Es va aprovar, amb els voís a favor deis Grups del P.S.C. i P.P. 

El Grup del C.I.U. va votar en contra. 

Pie del dio 2S d'Agost de 1.992 

PROPOSTA DE LA SRA. MARÍA MARGARITA SERES FIGUERAS P'ASSIGNACIÓ 

D'INDEMNITZACION S I COMPENSACH) ECONÓMICA PEK LA PEDICACIÓ 1 

DESENVOLUPAMENT DE LES TASQUES ISPICÍI IQIES DEL SR, AECA» ,»>K I 

REGIDORS D'AQUEST AIUNTAMENT . 

Es sotmet a la consideració del Pie, la proposta presentada per la Sra. Maria Margarita Seres 
Figueras, que té la següent Transcripció:" 

Es proposa: 

Per assisténcia al Pie ordinari o extraordinari: 

- Peí President de cada Grup Polític, 5.000 ptes. per sessió. 
- Per la resta de regidors, 3.000 ptes. per sessió. 

Per cada regidor de la Comissió de Govern, amb dedicació a tasques especifiques, valorant 
simbólicament el temps invertit amb les mateixes i les despeses personáis devengades en la seva 
realització, independent de les dietes i desplacaments ( a comptabilitzar en un altre apartat), 
10.000 ptes. al mes. 

Assignació al Sr. Alcalde, independentment de la quantitat establerta per assisténcia al Pie 
ordinari o extraordinari, 50.000 ptes. 

Assignació per assisténcia a la Comissió Especial de Comptes: 

- President: 3.000 ptes. 
- Regidors: 2.000 ptes. 

Sr. Alcalde i tots els regidors que composen la Comissió de Govern o els components de la Comissió 
Especial de Comptes, quan en el desenvolupament de les seves tasques encomanades, hagin de 
desplacar-se fóra de la localitat, tindran dret a percebre mitjancant la corresponent acreditació, 
les dietes i les despeses de locomoció. 

Amb carácter retroactiu desde el dia 1 - 1 - 92. Es va aprovar amb vots a favor deis grups del 
P.S.C. i P.P. 

El grup del C.I.U., va votar amb contra. 



21 -12-91 

La concejal a 
del PP en Alpica t 
abandon a el 
equip o de gobiern o 

J . M. A. / A L P I C A T 
La concejala del PP, Margari ta 
Seres, p resentó el v iernes la 
d imis ión en el t ranscurso del 
p l e n o m u n i c i p a l d e A l p i c a t 
como miembro del equ ipo de 
gob ie rno en coa l i c ión con el 
PSC, a rgumentando que este 
grupo municipal "no ha respe-
t a d o los a c u e r d o s v e r b a l e s 
para otorgarse recíprocamen-
te un margen de conf ianza con 
el PP". La conce ja la popular 
añadió que no se han ten ido 
en cuenta sus propuestas de 
m o d e r a c i ó n de l g a s t o y d e 
aminorar los coeficientes en la 
ap l i cac ión de los i m p u e s t o s 
municipales, ni haber observa-
do la t ransparencia promet ida 
en mater ia de contab i l idad" . 
Margari ta Seres acusó asimis-
mo al PSC de Alpicat de "ha-
ber hecho algunas cosas a es-
paldas mías sin tener en cuen-
ta la obl igada información que 
tendría que dárseme". El alcal-
de de Alpicat, Jeroni Prats, se 
d i r ig ió a Marga r i t a S e r e s d i -
c iéndole que "tú y yo no con-
c e r t a m o s n i n g ú n a c u e r d o y 
hay testigos de ello". 

2 4 - 2 - 92 

CiU y PP acuerda n 
la disolució n del 
equip o de gobiern o 
del PSC en Alpica t 

J . M . A I t i s e n t / A L P I C A T 
El grupo municipal de CiU y el 
PP en el Ayuntamiento de Al -
picat acordó la d iso luc ión del 
equipo de gob ie rno de l C o n -
sistorio, del PSC. que gobier-
na en minoría. 

La propuesta de d iso luc ión 
fue presentada por C iU , en el 
pleno que celebró el Consisto-
rio el pasado viernes, y recibió 
el apoyo de la conce ja la del 
Partit Popular , Margar i ta Se-
res. Los social istas votaron en 
cont ra de la p ropues ta , aun -
que su voto no p rospe ró por 
encontrarse en minoría. 

Ma rga r i t a S e r e s ya h a b í a 
propuesto la d iso luc ión de la 
comis ión de g o b i e r n o en un 
p leno en el oue p resen tó su 
dimisión de la misma. 

El alcalde social ista, Geroni 
Prats, presguntó a los repre-
sentantes de ot ros g rupos si 
querían alguna de las carteras 
de los m iembros d e la c o m i -
sión de gobierno. La concejala 
del PP contestó que debía di-
s o l v e r s e p u e s , a l g o b e r n a r 
en minoría no representaba la 
voluntad popular. 

RECULL 
DE 

PREMSA 
LA MAÑANA 

mes, 30 de diciembre de 1991 

La concejal a 
del PP dimit e 
de! equip o de 
gobiern o 

J.M.A/ALPICAT 
Margania Seres, al finalizar la 
sesión feaeral del pasado vier-
nes, dimitió como miembro del 
equipo de gobierno. Argumen-
tó que e! PSC de Alpicat 'no 
hcsia sido lo suficiente demo-
crático y que descuida el nivel 
cu.tural de la localidad". 

El ayuntamienio de Alpicat 
por su parte aprobó por unani-
midad el presupuesto munici-
pal ordinario para el Ojcrcicio 
de 1992 El montante total de 
dicho pftísupuosto igualado 
entre gastos e ingresos es de 
82 millones 

A JUICIO de la concebía ae< 
PP. Margaba Seres, el presu 
puesto acrobado "presenta 
partidas con insuficiente dota-
ción, como es el caso de la 
amortización de la deuda mu-
nicipal DO' un total de cerca de 
100 millones". También se ulti-
mó el acie"o de aplicar el cot-
íoenie del i .2 y los índices de 
ubicación oe l ,50 y 1 .45 sobre 
el Nuevo impuesto de activida-
des económicas. 

La concejala del PP. Margari-
ta Seres manifestó que este 
impuesto "deja indefenso ai 
contribuyente". 

El alcaloe Jeroni Prats dijo 
"que representa un incremen-
to del 8 por ciento lo cual no 
será un cescalabro oara na-
oie". 

Por otra parte la concejal 
Margarita Seres al no haberse 
incluido en el pleno dos pro-
puestas presentadas sobre 
aplizamiento del impuesto de! 
IAE hasta 1993. y que se cele-
bre el pleno mensuaimente 
dijo, que el alcalde Jeroni 
Prats "había infringido el artí-
culo 103 de la LNC. y que pre-
sentara recursos de reposición 
previos al contencioso admi-
nistrativo 

Seres dijo c,ue solo aprooara 
propuestas oositivas tanto de¡ 
PSC come ce CIU 

LA MAÑANA 
Jueves, 9 de enero de 1992 

El PP acus a al 
PSC de frena r 
su actuació n 
en Alpica t 

J . V L L E I D A 
El presidente provincial y can-
d i d a t o de l P a r t i d o P o p u l a r 
(PP) al Par lament de Cata lu-
nya en los próx imos comic ios 
a u t o n ó m i c o s . J o s é I g n a c i o 
Llorens, afirmó a LA M A Ñ A N A 
que la concejala del PP en el 
Ayuntamiento de Alpicat, Mar-
garita Seres, había abandona-
do el equipo de gobierno muni-
cipal, integrado por social istas 
y populares, debido a que no 
le permitían influir en ia polít ica 
local del municipio. 

Llorens dijo que los social is-
tas se han negado, a petición 
del PP. a que se real izara una 
a u d i t o r í a s o b r e el a n t e r i o r 
equipo de gobierno del Ayun-
tamiento de Alpicat y tampoco 
han dejado debatir en el pleno 
d e ! C o n s i s t o r i o u í i a m o c i ó n 
p resen tada por la c o n c e j a l a 
Seres solicitando que el Ayun-
tamiento acordase ap lazar la 
e n t r a d a en v igo r de l n u e v o 
Impuesto de Act iv idades Eco-
nómicas (IAE). 

José Ignacio Llorens señaló 
que el PP formaba equipo de 
g o b i e r n o en A lp i ca t c o n los 
soc ia l i s tas para inf lu i r en la 
política que se real izase en el 
munic ip io, "de !o contrar io es 
preferible estar en la oposición 
municipal". 

El comité ejecutivo provincial 
de l PP a p o y a t o t a l m e n t e la 
dec i s i ón de la c o n c e j a l a del 
PP en Alpicat, Margar i ta Se-
res, de abandonar el equ ipo 
de gobierno y pasar a la oposi-
c ión. Igua lmente, la e jecut iva 
provincial popular, en su últ i-
m a r e u n i ó n , e s t u d i ó la p ro -
puesta del programa electoral 
del PP en Lleida de cara a los 
comicios autonómicos. 

25-2-92 
Deja al PSC en minoría 

El PP abandon a 
el equip o de 
gobiern o de 

Alpica t 
A L P I C A T . - La conce-
jala del PP de Alpicat, 
Margarida Seres, que dio 
la alcaldía de este muni-
cipio al PSC en las últi -
mas elecciones municipa-
les — CiU y socialistas 
consiguieron cinco ediles 
cada uao— ha abandona-
do el equipo de gobierno 
y deja al PSC en minoría. 
El PP argumenta esta 
decisión por la "falta de 
compromiso de los socia-
listas para encargar una 
auditoría de la gestión del 
anterior ayuntamiento y 
por la no capacidad de 
diálogo del alcalde, Gero-
ni Prats". 

Ante la nueva situación 
creada en el consistorio 
del municipio, CiU y PP 
no descartan llegar a un 
pacto y presentar una 
moción de censura con-
junta contra el alcalde, lo 
que propiciaría un cam-
bio en la alcaldía. 

De todas formas, los 
dirigentes en Lleida de 
CiU y PP aseguran que 
tal p o s i b i l i d ad no se 
afrontará hasta después 
de las elecciones autonó-
micas. 

ESTEM OBERTS A QUALSEVOL SUGGERIMENT, 
CONSULTA O PROBLEMA QUE PUGUIS TEÑIR 

Grup Municipa l CiU - Ajuntamen t d'Alpica t 
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